

Asyad Shipping Company S.A.O.G
("Asyad Shipping" or the "Company")
Date: 20 September 2026
Trading Code: ASCO

شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.
("أسياد للنقل البحري" أو "الشركة")
التاريخ: ٢٠ سبتمبر ٢٠٢٦ م
رمز التداول: ASCO

Dear Shareholders and Market Participants,

الأفاضل المساهمين والمشاركين في السوق،

Asyad Shipping Company S.A.O.G. Announces Sale of Medium Range Tanker

تعلن شركة أسياد للنقل البحري عن بيع ناقلة المنتجات النفطية من فئة متوسطة المدى

Asyad Shipping Company is pleased to announce the sale of its Medium Range (MR) Tanker **Al Amerat** for a total consideration of approximately **6.74 million** (US\$17.5 million). An advance payment of 10% of the total consideration has been received on 20 September 2026. The vessel was built in 2008 and has been part of the Company's fleet ever since.

يسر شركة أسياد للنقل البحري أن تعلن عن بيع ناقلة المنتجات النفطية من الفئة المتوسطة **العامرات** مقابل مبلغ مالي وقدره ٦,٧٤ مليون **ع.ع.** (١٧,٥ مليون دولار أمريكي). وقد استلمت الشركة الدفعة المقدمة وتمثل ١٠٪ من إجمالي قيمة الصفقة بتاريخ ٢٠ سبتمبر ٢٠٢٦ م. وكانت هذه الناقلة جزءاً من أسطول الشركة منذ بناؤها في عام ٢٠٠٨ م.

Dr. Ibrahim Al-Nadhairi, Chief Executive Officer of Asyad, commented:

وفي هذا السياق، صرح الدكتور/ إبراهيم النظيري، الرئيس التنفيذي للشركة قائلاً:

*"It was an opportunistic time to sell **Al Amerat**, an 18-year-old MR tanker who has been with us since 2008. As we release older tonnage as part of our fleet renewal plan, we pave the way for younger, modern ships that have higher ESG credentials, and are more fuel efficient. This in turn allows us to retain our reputation as a source of good quality vessels and allows us to serve our customer's needs for reliable, safe and competitive transport of their goods"*

"كانت الظروف مواتية لبيع ناقلة المنتجات النفطية **العامرات**، التي يبلغ عمرها ١٨ عاماً وكانت ضمن أسطول الشركة منذ عام ٢٠٠٨ م. ويأتي بيع السفن الأقدم ضمن نهجنا المستمر لتحديث الأسطول وإفساح المجال أمام سفن أحدث وأكثر كفاءة في استهلاك الوقود، وتتمتع بمعايير أعلى في مجالات البيئة والاستدامة والحوكمة (ESG). ويسهم هذا التوجه في الحفاظ على سمعتنا في امتلاك وتشغيل سفن عالية الجودة، وتعزيز قدرتنا على تلبية احتياجات عملائنا من خلال توفير خدمات نقل موثوقة وأمنة وتنافسية لبضائعهم".

This vessel is expected to be delivered to the new owner end-September. The balance of the sale proceeds is expected to be received upon successful delivery of the vessel. The Company expects the transaction to result in an aggregate positive profit and loss impact of approximately **0.5 million** (US\$1.3 million), with the impact recognized over the relevant reporting periods in accordance with applicable accounting standards.

ومن المتوقع تسليم الناقلة إلى المالك الجديد في نهاية شهر سبتمبر الجاري، على أن يتم تحصيل المبلغ المتبقي من متحصلات البيع فور إتمام عملية التسليم بنجاح. وتتوقع الشركة أن تحقق هذه الصفقة أثراً إيجابياً إجمالياً على قائمة الأرباح والخسائر بما يقارب ٠,٥ مليون **ع.ع.** (١,٣ مليون دولار أمريكي)، على أن يتوزع هذا الأثر عبر الفترات المالية ذات الصلة وفقاً للمعايير المحاسبية المتبعة.

Best regards,
Asyad Shipping Company S.A.O.G

مع أطيب التحيات،
شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.

Authorized Signatory



المخول بالتوقيع

Asyad Shipping Company S.A.O.G

T +968 2440 0900 | F +968 24400922
PO Box 104, P.C. 118, Muscat, Sultanate of Oman (C.R. 1723154)

asyadshipping.com

Enquiries:

Investor Relations Asyad Shipping
Email: IR.Shipping@asyad.om

للاستفسارات:

علاقات المستثمرين أسياد للنقل البحري
البريد الإلكتروني: IR.Shipping@asyad.om

Notes to Editors:

Asyad Shipping, listed on the Muscat Stock Exchange (MSX symbol: ASCO) is one of the leading players in deep-sea transportation, based in Oman. With its strategic geographical location, and one of the largest globally diversified fleets (approx. 90 vessels), the Company serves over 60 countries and is well positioned to supply high-growth markets, such as Asia, the Middle East and North Africa.

The Company has been operating for over 20 years and serves its blue-chip customers through its five business segments: Crude, Dry Bulk, Gas, Liner and Products.

ملاحظات للمحررين :

شركة أسياد للنقل البحري هي شركة عمانية مدرجة في بورصة مسقط) رمز التداول(ASCO) ، وتعد واحدة من الشركات الرائدة في مجال النقل البحري. وبفضل موقعها الجغرافي الاستراتيجي، تمتلك وتشغل الشركة واحد من أكبر الأساطيل المتنوعة القطاعات عالمياً (حوالي ٩٠ سفينة)، وتخدم الشركة أكثر من ٦٠ دولة، وهي في وضع منافس لتلبية احتياجات الأسواق ذات النمو العالي، مثل آسيا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا.

تعمل الشركة لأكثر من ٢٠ عاماً، وتقدم خدماتها للعملاء الكبار من خلال خمس قطاعات أساسية للنقل البحري وهي: النفط الخام، والبضائع الجافة، والغاز، والحاويات، والمنتجات النفطية.